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Tıp eğitimi öğrenciler, eğiticiler, eğitim programı ve eği-
tim altyapısını barındıran, çok ayaklı temeli olan bir sis-
temle gerçekleştirilir. Öğrenciler bu sistemin en önemli 
ayaklarından biridir ve hem hedef kitle olarak hem de 
dönüşüm süreçlerinde ulaşacakları alanlarda aday eğitici, 
sağlık hizmeti verici, araştırıcı, uygulayıcı olarak sistemi 
geliştirebilecek, değiştirebilecek bir potansiyel taşırlar. 

Çalıştaylar belli konularda, konuya hakim, o konuda söy-
leyecek sözleri, aktaracak bilgileri olan kişilerle sorunları 
tespit etmek, görüşler almak, çözümler geliştirmek ama-
cıyla, zaman zaman da bütün bu maddeler olmasa bile 
sadece farkındalık yaratmak için gerçekleştirilen çok ka-
tılımlı toplantılardır. Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesi De-
kanlığı tarafından ilki düzenlenen ve 22 Mart 2014’de çok 
sayıda tıp fakültesi temsilcisinin katılımı ile düzenlenen  
“Tıp Fakülteleri Öğrenci Temsilcileri Çalıştayı” tıp eğiti-
mi alanında sadece yukarıdaki özellikleri karşılamakla 
kalmadı, öğrencilerimizin tıp eğitiminin geliştirilmesinde 
aslında ne kadar istekli, donanımlı, yetkin ve yaratıcı ol-
duklarını da ortaya koydu. 

Çalıştayın ortaya çıkmasında Selçuk Üniversitesi Tıp Fa-
kültesinin misyon ve vizyonunda yer alan “öğrenci tem-
siliyetini en üst düzeye çıkarmak” ilkesi yatıyordu ve bu 
durumu diğer fakülte temsilcileri ile paylaşarak daha da 
etkin duruma getirmek, temsilcilerin gücünü bütün tıp 
camiasına duyurmak hedeflendi (Tablo 1).

Ülkenin hemen hemen bütün bölgelerini temsil eden öğ-
renciler çalıştay sabahı toplantı salonunda yerlerini almış-
lardı (Şekil 1). 

Çalıştay, Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesi öğrenci temsil-
cisi 5. sınıf öğrencisi Tahir Küçükoğlu’nun fakülte tanıtımı 
ile başladı ve fakültelerden gelen temsilcilerin kendi fakül-
teleri ve tıp eğitimine ilişkin beş olumlu ve beş geliştiril-
mesi gereken özelliklerini anlatmasıyla ve katılımcılarca 
bu özelliklerin keypad uygulaması ile en iyiden en olum-
suza kadar oylayarak değerlendirilmesi ile devam etti. 
Her fakültenin özellikleri katılımcılarca tartışıldı, daha o 
sırada bile fakültelere götürülecek mesajlar çıkarılmaya 
başlandı. Kendilerini ifade etme ortamı bulan temsilci öğ-
rencilerin tıp eğitimi konusunda donanımları hayranlık 
uyandıracak nitelikteydi. 

Temsilcilerin özellikle üzerinde durdukları konular ders 
programlarının ulusal çekirdek eğitim programına uy-
gunluğu, seçmeli derslerin katkısı, hocaların ders per-
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formanslarının öğrenmeye etkisi, eğitimin alt yapısını 
oluşturan hastane ortamı, laboratuar ve kütüphaneler, 
kontenjanlar (talep edilen kontenjanlarla, mevcut kon-
tenjanlar arasındaki uçurumun öğrenime negatif etkileri, 
dershane kapasitelerinde yetersizlik, öğretim üyesi başına 
düşen öğrenci sayısı, sosyal ve kültürel etkinliklerin artı-
rılması, mesleki riske girmiş olan 25 yaş üstü öğrencilerin 
sigorta ihtiyaçları, performans sisteminin tıp eğitimine 
olumsuz etkileri gibi oldukça güncel ve önemli düzeyde 
çeşitlilik içeren özellikteydi.

Çalıştay süresince temsilciler tarafından, temsil ettikleri 
binlerce tıp öğrencisinin gücü ve birikimi yansıtıldı ve 
çalıştay sonunda her sunumdan en fazla ilgi gören mad-
delerin düzenlenerek “İlk Tıp Fakülteleri Temsilcileri Bil-
dirgesi” nin hazırlanmasına ve hem tıp camiası ile hem de 
eğitim ve sağlık otoriteleri ile paylaşılmasına karar verildi. 

Çalıştay sonrası temsilcilerin her biri ayrı bir önem ve ayrı 
bir mesaj taşıyan izlenimleri aşağıda yer almaktadır;

•	 Selçuk	Üniversitesi	Tıp	Fakültesi	hoca	ve	öğrencileri-
ne bu faydalı ve önemli etkinlik için teşekkür ederim. 
Program büyük oranda hedefleri sağlamakla birlikte, 
sonraki çalışmalara örnek olacak bir faaliyet niteli-
ğindedir. Buna benzer etkinliklerin sürdürülmesi tıp 
eğitimi açısından yararlı olacaktır. Tebrikler ve teşek-
kürler sunuyorum.

•	 Türkiye’de	 ilk	 defa	 gerçekleştirilen	 bu	 organizasyo-
nun bir parçası olmaktan dolayı mutluluk duydum. 
Farklı fakültelerden arkadaşlarımızla düşüncelerimiz 
paylaşmamıza vesile olduğu için Tahir Küçükoğlu 
şahsında bütün Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesine 
teşekkür ediyorum. Bugün yapılan çalıştayın devam 
etmesini istiyor ve bu çalıştayın olumlu sonuçlarını 
yakın zamanda görmeyi umut ediyorum.

•	 Karşılamalarınız,	 ikramlarınız	 ve	 sıcacık	 gülümse-
melerinizle Konya’nın hoşgörüsünü içimde hisset-
tim. Çalıştay sürersince ortak ve farklı sorunlarımızı 
konuşmak gerçekten kendimi güçlü hissetmemi sağ-
ladı. Bu konularda düşünen arkadaşların olduğunu 
görmek bana umut verdi. Çalıştayın en büyük ek-
sikliği çözümün konuşulmamış olmasıydı. En yakın 
zamanda çözüm üzerine çalışmak ümidiyle. Her şey 
için teşekkürler.

•	 Herşeyin	 ilki	ayrı	güzeldir.	Ben	de	bu	 ilke	dahil	ol-
muş olmaktan ayrı bir heyecan ve mutluluk duydum. 
Tanıştığım yeni arkadaşlar ve hocalarım aslında en 
büyük kazanımım diye düşünüyorum. Emeği geçen 
herkese teşekkür ederim. Devamını getirebilmek di-
leğiyle...

•	 Öncelikle	 ülkemizdeki	 tıbbın	 geleceği	 hakkında	 fi-
kirlemi beyan etme fırsatı verdiği için Selçuk Üni-
versitesi Tıp Fakültesi Dekanlığına, hocalarımıza ve 
Tahir Küçükoğlu’na teşekkürlerimi sunuyorum. Ça-
lıştay düşündüğümün çok daha üstinde faydalı geçti. 
Umarım bu sonuçlar ilgili merciler tarafından dinle-
nir ve gereği yapılır...

•	 Katıldığım	 için	 çok	 mutluyum.	 Fakültemle	 gurur	
duydum. Devamının gelmesini ve devamında aktif 
rol almayı canı gönülden istiyorum. Selçuk Üniversi-
tesi Tıp Fakültesi bu konuda marka olsun. Teşekkür-
ler...

•	 Bütün	 organizasyon	 komitesine	 öncelikle	 böyle	 bir	
ortamı sağladıkları için teşekkür etmek istiyorum. 
Öncülüğünü yaptığınız bu proje ilerleyen yıllarda 
kesinlikle gelenekselleşmelidir. Ne kadar da çok şey 
sığdırdık tek bir güne. Ne kadar da çok sorunumuz 
ve konuşasımız varmış. Çok verimli bir bildiri çıka-
racağımıza ve ilerleyen günlerde de tıp eğitiminin 
gelişimine katkı sunacağına eminim. Saygılarımı su-
nuyorum. İdeal bir tıp eğitimi dileğiyle...

•	 Çalıştayın	katılımcı	sayısı	ile	ilk	başlarda	dezavantaj	
olarak görülse de bence az sayıda katılımcının olması 
daha samimi bir ortam yarattı. Zaten yirmibir fakül-
tenin katılımı da az olarak değerlendirilemez. Diğer 
fakültelerin iyi yönleri ve kötü yönlerini görünce fa-
kültemizdeki işleyişi daha iyi değerlendirme fırsatı 

Şekil 1: Temsiliyet bölgeleri

Tablo 1: Çalıştaya katılan tıp fakülteleri

Adnan Menderes Üniversitesi Tıp Fakültesi

Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakültesi

Ankara Üniversitesi Tıp Fakültesi

Çukurova Üniversitesi Tıp Fakültesi

Dicle Üniversitesi Tıp Fakültesi

Dokuz Eylül Üniversitesi Tıp Fakültesi

Dumlupınar Üniversitesi Tıp Fakültesi

Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi

Karadeniz Teknik Üniversitesi Tıp Fakültesi

Kırıkkale Üniversitesi Tıp Fakültesi

Mersin Üniversitesi Tıp Fakültesi

Ondokuz Mayıs Üniversitesi Tıp Fakültesi

Mevlana Üniversitesi Tıp Fakültesi

Sakarya Üniversitesi Tıp Fakültesi

Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesi

Süleyman Demirel Üniversitesi Tıp Fakültesi

Uludağ Üniversitesi Tıp Fakültesi
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doğdu. Tıp eğitimini geliştirme adına güzel fikirlerin 
de çıktığını düşünüyorum. Buradan çıkan bildiriyi 
dekanlığım ve dönem sorumlusu hocalarımla pay-
laşacağım. Kendi eğitimime ve fakültemin eğitim 
programına çok şeyler katacağı görüşündeyim. Bu 
çalıştayın devamını bekliyorum hatta bir sonrakini 
tertip etmeye talip olabiliriz. 

•	 Olması	gereken	geç	kalmış	bir	çalıştay	olduğunu	söy-
leyebilirim. Çalıştaydaki arkadaşların bilgi ve tecrü-
besi beni sevindirdi. Bu çalıştayın seneye de tekrar 
etmesi ve bütün fakültelerin katılması sağlanmalıdır.

•	 	Öncelikle	böyle	bir	organizasyona	ev	sahipliği	yapıp	
emeği geçen herkese teşekkürler. Umuyoruz ki bu tür 
aktiviteler gerçekleşsin ve gerçekleşmesinini yanında 
verimlilik en üst düzey olsun.

•	 Çalıştay	için	emeği	geçen	arkadaşlarımıza	ve	özellik-
le çalıştaydan sorumlu hocalarımızın bizimle alaka-
lı olumlu düşünceleri ve umutları için çok teşekkür 
ederim. Herkesin emeğine sağlık. 

•	 Farklı	 fakülteleri	 tanımamız	 açısından	 çok	 yararlı	
bir çalıştay olduğu kanaatindeyim. Bu sıcak ve yakın 
evsahipliğiniz için sizlere teşekkür ediyorum. Daha 
farklı çalıştaylarda görüşmeyi umut ediyorum. Her-
kesin ayağına sağlık. 

•	 Herşeyden	önce	 inanılmaz	bir	gün	geçirdim.	Orga-
nizasyon, öğrenciler, hocalar, herkes, herşey muh-
teşemdi. Kendimizi çok rahat ifade etme imkanı 
bulduk. Bugün bize aslında şunu gösterdi, bütün 
öğrenciler aslında tıp eğitimiyle ilgili gerçekten do-
luymuş. Patlarcasına konuşup birşeyleri düzeltmeye 
çalıştık. Aynı zamanda stres de attık, herkes farkında 
mı bilmiyorum ama... Herşey için teşekkürler...

•	 İlki	 gerçekleştirilen	 bu	 çalışmanın	 tıp	 eğitimimin	
ilk senesine denk gelmiş olması beni çok mutlu etti. 
Başta bu fikri ortaya atan kişiye olmak üzere ger-
çekleştirilme aşamasında emek veren herkese çok 
teşekkürler. Tıp fakülteleri arasında bir birlik ortamı 
oluşabileceğini görmek de beni ayrıca mutlu etti. Bu 
çalışmanın bir başlangıç olacağından, devamında 
çok daha büyük işler yapılacağından eminim. Hatta 
fakülteme gittiğimde bir sonraki toplantının fakülte-
mizde yapılmasını istediğimi ileteceğim. Herşey için 
tekrar teşekkürler...

•	 Çalıştaya	gelirken	şunu	düşünüyordum;	bazı	hocala-
rın sistemi anlatacağını, bizden de bu konuda destek 
isteyeceklerini, lakin; düşüncelerimin tam tersinin 
olacağını beklemiyordum. Bu konuda sunumu ha-
zırlamadan gelişim de örnek olarak gösterilebilir. 
Şunu gördüm çalışma süresince kendi fakültemde 
yaşananların çoğu fakültede yaşandığını, aslında bi-
rileinin bizim düşüncelerimize yer verdiğini gördüm. 
Misafir olarak ağırlanmaktan ziyade aile efradı gibi 
davranılması beni daha da mutlu etti. Çalıştay ne ka-
dar tutarlı olur ilerde bilemem lakin herkesin birşey-
ler yapma içerisinde olması güzel bir şeydi. Naçizane 
temennim ilerde bu kurultayın öğretim üyeleriyle 
birlikte yapılması (tüm üniversitelerin yetkili hocala-
rıyla) bizi daha da sevindirecektir. Emeği geçen her-
kese teşekkürler.

•	 Gerçekten	çok	yararlı	bir	toplantı	oldu.	Hem	fakülte-
ler kaynaştı hem de çok faydalı bir şekilde tıp eğitimi-
ni geliştirme fırsatı bulduk. Tekrar tekrar çok teşek-
kür ederiz. Umarım sık sık tekrarlanabilir...

•	 Bir	lisan	bir	insan,	bir	insan	bir	Dünyadır.	Yeni	dün-
yalar edindiğim için çok mutluyum. Emeği geçenlere 
teşekkür ediyorum.


